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Abstract (en)
A dispensing can, in particular for wet cleaning cloths made of nonwoven material, is provided with a container (2), a lid (3) which closes the
container (2) preferably in a moisture-tight manner, a removal aperture (slot 6) in the container (2) or lid (3), and a coil of cloths (6) consisting of a
web (7) which is divided by perforations (9) into separable sheet sections (10). Attached to the first sheet section (10') of the web (8) is a threading
pin (11) for pulling the web (8) through the removal aperture (slot 6). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Spenderdose insbesondere für Feuchtreinigungstücher aus Vliesstoff ist mit einem Behälter (2), einem den Behälter (2) vorzugsweise
feuchtigkeitsdicht verschließenden Deckel (3), einer Entnahmeöffnung (Schlitz 6) im Behälter (2) oder Deckel (3) und einem Tuchwickel (7) aus
einer Bahn (8) versehen, die durch Perforationen (9) in trennbare Blattabschnitte (10) geteilt ist. Am ersten Blattabschnitt (10') der Bahn (8) ist ein
Einfädeldorn (11) zum Durchziehen der Bahn (8) durch die Entnahmeöffnung (Schlitz 6) befestigt. <IMAGE>
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